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The article examines and analyzes the issue of the digital transformation of education 
in Russia, the need to develop sustainable digital maturity among teachers and 
students through the use of modern digital technologies (platforms and tools) as 
active assistant tools in the management of a professional educational project. A brief 
overview of modern digital platforms and tools (Bitrix24, A2B, Miro, Asana, YouGile, 
YouTrack, etc.) for managing a professional educational project in the context of digital 
transformation is provided. The educational survey was conducted and summarized 
on the basis of Yandex Forms. Proposals and recommendations for improving the 
management system of a professional educational project in the context of the digital 
transformation of education are formulated.
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Мерецков О.В.

Рекомендации по разработке авторских материалов 
для применения в электронном обучении

Методическое пособие. — М.: АСМС, 2023

В пособии рассмотрены технические, методические и правовые аспекты подготовки авторских 
материалов с целью последующего создания на их основе цифрового образовательного кон
тента профессиональными коллективами разработчиков. Даются практические рекомендации 
по организации взаимодействия с авторами в составе коллектива разработчиков, составлению 
паспорта программы изучения электронного учебного курса, сценария работы диалогового 
тренажера, контрольноизмерительных материалов для компьютерного тестирования, съемке 
видеолекций. Издание адресовано педагогам системы ДПО, преподавателям и методистам 
системы образования всех уровней, специалистам центров компьютерного и дистанционного 
обучения, студентам педагогического профиля.
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